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JEGYZŐKÖNYV 
RENDKÍVÜLI ELNÖKSÉGI ÜLÉS 

 2025. február 23. 12:00 
 Kocsis Sándor Sportközpont 

[Budapest, X. kerület, Bihari u. 23.] 

Megjelentek: Fóti Gábor elnök, Dobosné Fontana Vera, Szemes Krisztina, Dobos Gergely és Kiss 
Mátyás elnökségi tagok 

Az elnökségi ülés az alábbi napirendi pontok megjelölésével került összehívásra: 

1. Könyvelőktől bekért ajánlatok előterjesztése, könyvelő kiválasztása a szerződéskötéshez 
2. Versenynaptár tervezet véglegesítése, elfogadása, közzétételének megszavazása 
3. Egyebek 

Az ülés megnyitása és a határozatképesség megállapítása 

A Magyar Golyósportok Szövetsége Rendkívüli elnökségi ülését Fóti Gábor elnök nyitja meg 12 óra 07 
perckor. Megállapítja, hogy az ülés megkezdésének időpontjában az elnök, valamint 4 elnökségi tag 
jelenlétével az ülés az Alapszabály 24 §. (1) bekezdése alapján határozatképes. 

Napirend 

Az elnök ismerteti az elnökségi ülés napirendjét, amelyet az elnökség tagjai a meghívóval együtt már 
előzetesen megkaptak. 

1. napirend tárgyalása 

Könyvelőktől bekért ajánlatok előterjesztése, könyvelő kiválasztása a szerződéskötéshez 

Az elnök tájékoztatja a jelenlévőket, hogy Kecskés Péter korábbi elnök lemondásával a szerződött 
könyvelő (Litbase Kft.) sem kívánja folytatni a közös munkát a Szövetséggel, a szerződésben vállalt 
feladatait 2024. december 31-ig látja el, továbbá elvégzi a 2024 gazdasági év lezárását. 

Ennek okán több helyről kértek be ajánlatokat: 

• INFORMATIV-HUNGARY Könyvelő és Adótanácsadó Kft. (br. 825.500,-Ft/év) 
• Fódi Katalin E. V. (NAA1) 
• Horváthné Vörös Anita regisztrált mérlegképes könyvelő 

(br. 240.000,-Ft/év + 10.000,-Ft adminisztrációs díj minden pályázat után) 
• Lendvai Ágnes – VADA Könyvelőiroda Kft. (NAA) 

Szavazás 

Az elnök megállapítja, hogy a határozatképességben változás nem történt. 

1/2025 (02.23.) Elnökségi határozat 

A jelenlévők egyhangú igen szavazással, ellenszavazat és tartózkodás nélkül hozzájárulnak, hogy az 
elnök Horváthné Vörös Anita könyvelővel 2025. január 1. kezdettel határozatlan időre a Szövetség 
könyvelési és bevallások készítésével kapcsolatos feladatainak ellátására szerződést kössön. 

  

 
1 Nem Adott Ajánlatot: vagy nem foglalkozik civil szervezet könyvelésével, vagy kapacitáshiány miatt nem vállalja. 
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2. napirend tárgyalása 

Versenynaptár tervezet véglegesítése, elfogadása, közzétételének megszavazása 

Az elnök tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a tagegyesületeknek kiküldött versenynaptár tervezetre egy 
egyesülettől (ARES Hockey Club 94') érkezett észrevétel, amelyet ismertetett, és elmondta, hogy a 
hiányolt nemzetközi verseny bár a kiküldött excel fájlból valóban hiányzott, a közzétett online naptár 
tartalmazza, így ezzel további teendő nincsen. Dobosné Fonatan Vera kérte 2 esemény duplikáció miatti 
törlését, Fóti Gábor pedig kérte a Lawn Bowls egyéni OB 1 héttel történő elhalasztását, mivel az más 
nemzetközi eseménnyel ütközik. 

Szavazás 

Az elnök megállapítja, hogy a határozatképességben változás nem történt. 

2/2025 (02.23.) Elnökségi határozat 

A jelenlévők egyhangú igen szavazással, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták a 2025-ös év 
verseny- és eseménynaptárát a fenti módosításokkal, valamint azzal a kiegészítéssel, hogy a közzététel 
helyén meg kell jeleníteni, hogy a változtatás jogát az elnökség fenntartja. 

3. napirend tárgyalása 

Egyebek 

Dobosné Fontana Vera megtartja beszámolóját a Nemzeti Sportfejlesztési és Módszertani Intézet 
(Sportintézet) szakmai fórumom hallottakról, ahol ő képviselte szövetségünket. Elmondta, hogy a 
tájékoztatás alapján a nem olimpiai versenysportok támogatására fordítandó forrást az állam 
megduplázta, azonban az elosztás 2 fő szempont alapján fog történni már idéntől: 

1. Eredményesség (kontinentális és világversenyeken elért eredmények 40%) 
2. Tagegyesületek, sportolók, versenyengedéllyel rendelkezők adatbázisa a Nemzeti 

Sportinformációs Rendszerből lekérdezve (60%) 

A fentiek okán az elnökség megbeszélte az NSR rendszer feltöltésével kapcsolatos további feladatokat, 
azokhoz felelősöket és határidőket rendelt, hogy az elkövetkező 1 hónapon belül jelentős előrelépést 
tudjon felmutatni a Sportintézet felé. 

Kiss Mátyás tájékoztatást adott a Budapesti Honvéd Sportegyesülettel zajló tárgyalások státuszáról, 
folytatás március elején várható. 

Az elnök az ülést 12 óra 41 perckor bezárja. 

Kmf. 

  ___________________________  

 Fóti Gábor 
 elnök 


